
Hierbij onze vragen m.b.t. de Marimbahal. 

 

1. Zijn er in het voorkeursscenario 3 van de raad twee maatschappelijke 
voorzieningen, een bij de Marimbahal en een door dat de Akker en GSR hun 
gymzaal niet meer nodig hebben? 

2. Kunnen de scholen in de andere twee scenario’s geen gebruik maken van de 
sporthal? 

3. Waarom is er alleen bij scenario motie met inpassing kunstwerk een groene 
ruimte tussen nieuwbouw en bestaande bouw? Komt dat door de trafo? 

4. Kunt u aangeven hoe het overzicht grondexploitatie per scenario eruit gaat zien 
als alle woningen in de scenario’s dus, 30,40 en 40,middenhuur worden en hoe 
dit overzicht eruit gaat zien als hier allemaal koopwoningen voor de 
middeninkomens komen.  

5. Kunt u ook aangeven wat het effect van  antwoorden op vraag 5 is op de jaarlijkse 
exploitatiekosten?   
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